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Protokół nr II/2018 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, 

która odbyła się 29 listopada 2018 r. w Domu Kultury w Chmielniku 

u. Starobuska 10, sala konferencyjna w godzinach od 15:30 do 17:00. 

1. Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita 

Jabłońska, która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała radnych do Rady 

Miejskiej w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników urzędu, burmistrza Pawła Wójcika oraz mieszkańców miasta  

i gminy Chmielnik.  

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że na podstawie  art. 20 ust. 1b 

ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

 

Lista obecności sołtysów na II sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Stwierdzenie kworum 

 

W momencie otwarcia sesji na Sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych). Lista obecności radnych na sesji dnia 29 listopada 2018 r. stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji. 

 

Za przyjęciem protokołu z I sesji Rady Miejskiej głosowało 15 radnych. Do protokołu 

nie wniesiono uwag ani poprawek. 

Lista imienna głosowania 
15 –ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0- PRZECIW 

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 -BRAK GŁOSU 

0 -NIEOBECNY 

 

Protokół z II sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – Inspektora do Spraw 

Obsługi Rady Miejskiej oraz Katarzynę Baran – pracownika Wydziału Administracji  

i Promocji UMiG w Chmielniku. 

 

4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

5. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz Paweł Wójcik powiedział, że okres między sesjami był bardzo krótki,  

a w między czasie nie było zbyt wielu ważnych i istotnych wydarzeń. Dodał także,  

że wszystkie prace inwestycyjne trwają na bieżąco bez żadnych opóźnień. Burmistrz 

powiedział, że dzisiejsze sprawozdanie  oparte będzie na zadawaniu pytań. Następnie poprosił 

zebranych o zadawanie pytań. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej  w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem 

pomieszczeń oraz umów najmu lokali. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego –Sekretarza Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały II/5/2018 w  sprawie wyrażenie zgody Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem 

pomieszczeń oraz umów najmu lokali głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania 
15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska0-

PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego –Sekretarza Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku. 
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Na podstawie pisma PSZ.IX.9615.10.2018 z dnia 23 listopada 2018 r. na przedstawiciela 

Wojewody Świętokrzyskiego w Radzie Społecznej SPZOZ został wyznaczony Tadeusz 

Misztal. Na Przewodniczącego Rady Społecznej SPZOZ został wyznaczony Burmistrz Paweł 

Wójcik (zgodnie z ustawą).   

Na przedstawicieli Rady Miejskiej w Radzie Społecznej SPZOZ zostali zgłoszeni: 

Piotr Powroźnik, Ewa Kwiecień, Jerzy Kulpiński i Hieronim Górski. Wszyscy zgłoszeni 

wyrazili zgodę na pracę w Radzie Społecznej SPZOZ w Chmielniku. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały II/6/2018 w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku głosowało  

15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Chmielnik  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2019.  

Projekt uchwały został omówiony przez Tomasza Biernackiego- Naczelnika Wydziału 

Administracji i Promocji. Do projektu uchwały nie zgłoszono  uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/7/2018 w sprawie uchwalenia programu współpracy 

Gminy Chmielnik z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2019 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

15 –ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych do Rady 

Miejskiej w Chmielniku, Przewodniczącego Rady oraz Wiceprzewodniczących Rady.  

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/8/2018 w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla 

radnych do Rady Miejskiej w Chmielniku, Przewodniczącego Rady oraz 

Wiceprzewodniczących Rady głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/204/08 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 17 grudnia 2008 roku w sprawie ustanowienia wysokości i zasad 

wypłaty diet dla sołtysów Gminy Chmielnik. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/9/2018 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/204/08 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 17 grudnia 2008 roku w sprawie ustanowienia wysokości 

i zasad wypłaty diet dla sołtysów Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

Projekt uchwały został omówiony przez Anitę Jabłońską – Przewodniczącą Rady Miejskiej  

w Chmielniku. Do projektu nie wniesiono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/10/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2019 roku. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. Do 

projektu nie wniesiono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/11/2018 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2019 roku głosowało 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania 

15 -ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

 

 



Strona 6 z 11 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2019 roku. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu.   

Do projektu nie wniesiono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/12/2018 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w 2019 roku głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Do projektu nie wniesiono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/13/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Do projektu nie wniesiono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/14/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

Do projektu nie wniesiono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/15/2018 w sprawie wstępnego miejsca lokalizacji 

nowego przystanku komunikacyjnego głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy.  

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/16/2018 w sprawie zmian do Statutu Miasta i Gminy 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. Do projektu  

nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/17/2018 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. Do projektu  

nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 
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ZA podjęciem uchwały nr II/18/2018 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2018 – 2035.  

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. Do projektu  

nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/19/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2018 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. Do projektu nie 

zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr II/20/2018 w sprawie zmian budżetu na 2018 rok głosowało  

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania 

15-ZA 
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Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

 

0-PRZECIW 

0-WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0-BRAK GŁOSU 

0-NIEOBECNY 

 

22. Interpelacja radnych. 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

23. Sprawy różne. 

O zabranie głosu poprosił Włodzimierz Wrzesień mieszkaniec Chmielnika. 

Przewodnicząca Rady poinformowała Włodzimierza Września, że obrady rady gminy  

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk zgodnie z art. 

20 ust. 1b ustawy z 8.03.1990 r. o samorządzie gminnym. 

Włodzimierz Wrzesień powiedział, że został poproszony przez Irenę Gmyr (prezes MLKS 

„ZENIT” Chmielnik) o napisanie artykułu do miesięcznika „Kurier Chmielnicki” na temat 

rozgrywek sportowych i działalności Klubu „Zenit”. Po napisaniu artykułu przekazał go do 

publikacji, niestety artykuł nie ukazał się. Pan Wrzesień zapytał burmistrza dlaczego jego 

artykuł został wstrzymany od druku. 

Burmistrz odpowiedział, że artykuł miał zawierać informację na temat Klubu „Zenit”, 

ale chodziło o dane dotyczące rozgrywek sportowych, co nie do końca było zawarte  

w przygotowanym artykule. 

Włodzimierz Wrzesień nie zgodził się z odpowiedzią burmistrza, dlatego chciał odczytać 

treść artykuł podczas sesji. 

Z powodu podniesienia głosu przez mówcę, Przewodnicząca kilkukrotnie zwracała uwagę 

Włodzimierzowi Wrześniowi. 

Drugie pytanie Włodzimierz Wrzesień skierował do radnych, którzy byli radnymi  

w poprzedniej kadencji 2014 – 2018. Ruszył remont budynku Klubu „Zenit” -  kto wyraził 

zgodę na realizację tego projektu, w tak starym budynku, który nie spełnia wymogów 

sanitarnych? 

Burmistrz odpowiedział, że przez wiele lat w siedzibie klubu nic nie było remontowane, 

a teraz staramy się stworzyć warunki odpowiednie dla piłkarzy i gości korzystających z szatni 

i zaplecza sanitarnego. Paweł Wójcik dodał, że w kolejnych latach gmina będzie starała się 

pozyskać kolejne środki finansowe, aby rozbudować centrum rekreacyjne. 

Włodzimierz Wrzesień powiedział, że lepszym sposobem byłoby dołożenie pieniędzy  

i postawienie budynku od podstaw, „a nie wyrzucać pieniądze w błoto”. 

Przewodnicząca Rady po raz kolejny zwróciła uwagę mówcy, po czym poinformowała,  

że skieruję tę  sprawę pod obrady Komisji Oświaty, Kultury oraz Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 
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-- 

Następnie o głos poprosił obecny na sesji były Zastępca Burmistrza, a obecnie radny 

Powiatu Kieleckiego i członek Zarządu Powiatu w Kielcach Mariusz Ściana.  

Mariusz Ściana podziękował wyborcom za oddane na niego głosy w czasie wyborów, które 

odbyły się 21 października br. Dzięki takiemu wsparciu został radnym Powiatu Kieleckiego.  

Poinformował także, że podczas I sesji Rady Powiatu dn. 23 listopada br. został wybrany na  

członka Zarządu Powiatu Kieleckiego. Mariusz Ściana obiecał, że swoje obowiązki będzie 

sprawował sumiennie i dla dobra mieszkańców. 

Następnie głos zabrał Paweł Wysocki – Sołtys Lubani. Zwrócił się do Mariusza Ściany jako 

członka Zarządu Powiatu w Kielcach, aby miał na uwadze remont drogi powiatowej 

w Lubani, która została zniszczona w wyniku użytkowania jej przez samochody ciężarowe.  

 

24. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania się porządku II sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady dokonała 

zamknięcia obrad dnia 29 listopada 2018 roku. 

 

 

 

 

Sporządził: 

Adam Pietrzyk –  

Katarzyna Baran –  


